SHANXI XINHUI ACTIVATED CARBON CO., LTD.



Add: Room 1413, A1 Building, Dongda Shengshihuating, Sanqiang Road, Taiyuan, Shanxi, China, 030009

Tel.: 86-351-4728853 Fax: 86-351-3059586

Email: info@xinhuicarbon.com

关于新辉/ About Xinhui

山西新辉活性炭有限公司,是一家有着丰富生产、销售经验的活性炭和防毒面具的 生产企业,我公司主要包括以下三部分:

SHANXI XINHUI ACTIVATED CARBON CO., LTD. is one of the experienced activated carbon and gas mask manufacturers in China. Our company contains three parts:

工厂/Factory:

工厂位于煤炭资源非常丰富的新疆自治区、占地面积4000多平方米。目前工厂有7个工作间,两台长度为28米的内热式转炉,1条全自动包装生产线,年产量约20000吨。一直以来,我们坚持为全球各个领域的客户提供不同规格的活性炭。

Our factory is located in Xinjiang Province, which is rich for coal mining. It covers about 4000m² for 7 workrooms and working areas. For owning two pairs of advanced internal-heated converters, which is 28 meters long for each, and one full-automatic packing line, our annual capacity is about 20,000 tons. We are constantly pleasure to supply kinds of activated carbons to our global clients.

SHANXI XINHUI ACTIVATED CARBON CO., LTD.



Add: Room 1413, A1 Building, Dongda Shengshihuating, Sanqiang Road, Taiyuan, Shanxi, China, 030009 Tel.: 86-351-4728853 Fax: 86-351-3059586

Email: info@xinhuicarbon.com

公司/ Company:

公司位于山西省太原市。一直以来,新辉依靠完善的销售和服务网络,将其产品销往东亚,东南亚,欧洲,南美洲和世界其他地区。今后,新辉仍将坚持致力于为全球客户提供更加优质、便捷的服务。

Our company is located in Taiyuan City, Shanxi Province. Depends on the perfect sales and service network, the products are mainly exported to the East Asia, Southeast Asia, Europe, South American and other regions. Hope our products can service you and bring you convenience in the near future.

仓库/ Warehouse:

我公司仓库位于天津市,紧邻新港口岸,目前还处于建设中。建成后,该仓库将会为客户提供更加便捷的货物运输,从而大大缩短交货期。

Our warehouse is located in Tianjin City, which is close to Xingang Port. It is in construction now. And it will be much more convenient for reducing delivery time when it's coming into service.

产品介绍/Products information:

新辉牌活性炭是通过最先进的生产工艺,由精选煤加工制作而成。其优点主要有: 高度发达的孔隙结构,高强度,耐磨,耐冲击性,可再生。对有机溶剂,游离氯以及空 气中的有害气体有较强的吸附性。

SHANXI XINHUI ACTIVATED CARBON CO., LTD.



Add: Room 1413, A1 Building, Dongda Shengshihuating, Sanqiang Road, Taiyuan, Shanxi, China, 030009 Tel.: 86-351-4728853 Fax: 86-351-3059586

Email: info@xinhuicarbon.com

煤质破碎状活性炭和粉末状活性炭为我公司的主打产品。碘值从600mg/g 到 1050mg/g 皆可生产, 粒径有8x30目, 12x40目, 4x8目, 等。同时, 我公司也可生产客户指定规格的产品。

"XINHUI" brand activated carbon is made from strictly selected coal by using advanced technology. The advantages of our activated carbon are having highly developed porous structure and large specific surface, high hardness, superior wear and impact resistance, and can be regenerated. It has high capacity of organic solutes adsorption, free chlorine and harmful gas in air.

Coal based GAC (granular activated carbon) and PAC (powdered activated carbon) are our main products. The iodine No. is mainly from 600mg/g to 1050mg/g, and the particle size contains 8x30 mesh, 12x40 mesh, 4x8 mesh, and so on. We can also produce activated carbon as clients' requirements.

应用领域/ Application:

我公司生产的活性炭可以应用于水处理,空气净化,脱硫脱硝,溶剂回收,触媒载体,以及超级双电解电容器等各项领域。

Water Treatment, Air Purification, Desulfurization and Denitrification, Solvent Recovery, Catalyst Carrier or Catalyst, EDLC, and so on.

www.xinhuicarbon.com

XHAC Activated Carbon

SHANXI XINHUI ACTIVATED CARBON CO., LTD.

Add: Room 1413, A1 Building, Dongda Shengshihuating, Sanqiang Road, Taiyuan, Shanxi, China, 030009

Tel.: 86-351-4728853 Fax: 86-351-3059586

Email: info@xinhuicarbon.com

联系信息/ Contact information:

山西新辉活性炭有限公司/ Shanxi Xinhui Activated Carbon Co., Ltd.

电话/Tel.: 0086-351-4728853

传真/ Fax: 0086-351-3059586

网址/ Website: www.xinhuicarbon.com

电子邮箱/ E-mail: info@xinhuicarbon.com

公司地址/ Office Address:

山西省太原市杏花岭区 三墙路 东大盛世华庭 A1座 1413室

Room 1413, A1 Building, Dongda Shengshihuating, Sanqiang Road, Taiyuan, Shanxi, China

工厂地址/ Factory Address:

新疆自治区昌吉自治州奇台县岌岌湖工业园区

Jiji Lake Industrial District, Qitai County, Changji Autonomous Prefecture, Xinjiang Province,

China

仓库地址/Warehouse Address:

天津市 (目前建设中)

Tianjin City (Under building)